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Dz.18.0021.15.2015 
Podsumowanie: 

 

 

XV sesja VII kadencji  

w dniu 31 sierpnia 2015 r. 
 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie projektu  porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XII sesji, XIII sesji nadzwyczajnej, XIV sesji nadzwyczajnej. 

4. Projekty uchwał wnoszone na sesję. 

Druk nr 195 (projekt uchwały Zarządu) w sprawie korekty rozdysponowania środków 

wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XVIII Nowa Huta na rok 2015, 

Druk nr 196 (projekt uchwały Zarządu) w sprawie korekty rozdysponowania środków 

wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XVIII Nowa Huta na rok 2016, 

Druk nr 197 (projekt uchwały Zarządu) w sprawie wniosku do Prezydenta dot. 

wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, 

zadań inwestycyjnych planowanych przez Radę Dzielnicy XVIII Nowa Huta do realizacji w 

latach 2015 – 2018, 

Druk nr 198 (projekt uchwały Zarządu) w sprawie wniosku do Prezydenta dot. 

wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, 

zadań inwestycyjnych planowanych przez Radę Dzielnicy XVIII Nowa Huta do realizacji w 

latach 2016 – 2018, 

Druk nr 199 (projekt uchwały Zarządu) w sprawie trasy linii tramwajowej nr „16”, 

Druk nr 200 (projekt uchwały Zarządu) w sprawie trasy linii tramwajowej nr „16”, 

Druk nr 201 (projekt uchwały Zarządu) w sprawie opinii dotyczącej zawarcia umowy najmu 

lokalu mieszkalnego, 

Druk nr 202 (projekt uchwały Zarządu) w sprawie opinii dotyczącej zawarcia umowy najmu 

lokalu mieszkalnego, 

Druk nr 203 (projekt uchwały Zarządu) w sprawie ustalenia sposobu wykonania nawierzchni 

chodników na terenie Dzielnicy XVIII Nowa Huta. 

5. Oświadczenia i komunikaty. 

6. Zamknięcie sesji. 
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Podjęte uchwały:  
 

XV/183/15 w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy XVIII Nowa Huta na rok 2015 

XV/184/15 w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy XVIII Nowa Huta na rok 2016 

XV/185/15 w sprawie wniosku do Prezydenta dot. wprowadzenia do Wieloletniej 

Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, zadań 

inwestycyjnych planowanych przez Radę Dzielnicy XVIII Nowa Huta  

do realizacji w latach 2015 - 2018 

XV/186/15 w sprawie wniosku do Prezydenta dot. wprowadzenia do Wieloletniej 

Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, zadań 

inwestycyjnych planowanych przez Radę Dzielnicy XVIII Nowa Huta  

do realizacji w latach 2016 - 2018 

XV/187/15 w sprawie trasy linii tramwajowej nr „16” 

XV/188/15 w sprawie opinii dotyczącej zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego 

XV/189/15 w sprawie opinii dotyczącej zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego 

XV/190/15 w sprawie ustalenia sposobu wykonania nawierzchni chodników na 

terenie Dzielnicy XVIII Nowa Huta 
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Dz-18.0021.15.2015 

 

 

PROTOKÓŁ 

XV  SESJI RADY DZIELNICY XVIII Nowa Huta  
 

XV sesja Rady Dzielnicy XVIII Nowa Huta odbyła się 31 sierpnia 2015 r. w siedzibie 

Dzielnicy XVIII os. Centrum B 6. 

  

W załączeniu: 

1) Lista obecności radnych– zał. nr 1 

2) Autopoprawka zarządu do druku Nr 195 – zał. nr 2, 

3) Poprawka radnego Edwarda Wursta do druku Nr 199 – zał. nr 3, 

4) Poprawka radnej Moniki Fiołek do druku Nr 199 – zał. nr 4, 

5) Oryginały uchwał – zał. nr 5. 

_________________________________ 

 

XV sesję Rady Dzielnicy XVIII Nowa Huta otworzył o godz. 18.00 Przewodniczący 

Rady i Zarządu Dzielnicy XVIII, Pan Stanisław Moryc, który serdecznie przywitał obecnych 

na sali i stwierdził quorum.  

 

Rada 1 min oddała hołd osobom, które 35 lat temu walczyły o naszą wolność.  

 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

  

Przewodniczący przystąpił do zatwierdzenia porządku obrad. Projekt porządku został 

przesłany pocztą elektroniczną lub doręczony do skrytek wraz z zaproszeniem na sesję. 

Projekt porządku obrad obejmował: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie projektu  porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XII sesji, XIII sesji nadzwyczajnej, XIV sesji nadzwyczajnej.. 

4. Projekty uchwał wnoszone na sesję. 

Druk nr 195 (projekt uchwały Zarządu) w sprawie korekty rozdysponowania środków 

wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XVIII Nowa Huta na rok 2015, 

Druk nr 196 (projekt uchwały Zarządu) w sprawie korekty rozdysponowania środków 

wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XVIII Nowa Huta na rok 2016, 

Druk nr 197 (projekt uchwały Zarządu) w sprawie wniosku do Prezydenta dot. 

wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, 

zadań inwestycyjnych planowanych przez Radę Dzielnicy XVIII Nowa Huta do realizacji w 

latach 2015 – 2018, 

Druk nr 198 (projekt uchwały Zarządu) w sprawie wniosku do Prezydenta dot. 

wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, 

zadań inwestycyjnych planowanych przez Radę Dzielnicy XVIII Nowa Huta do realizacji w 

latach 2016 – 2018, 

Druk nr 199 (projekt uchwały Zarządu) w sprawie trasy linii tramwajowej nr „16”, 

Druk nr 200 (projekt uchwały Zarządu) w sprawie trasy linii tramwajowej nr „16”, 

5. Oświadczenia i komunikaty. 

6. Zamknięcie sesji. 
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Prowadzący obrady zapytał czy ktoś chciałby zgłosić uwagi, zapytania i inne propozycje do 

projektu porządku obrad. 

 

Przewodniczący poinformował, że wpłynęły wnioski o wprowadzenie do porządku obrad 

projektów uchwał: 

 

Druk nr 195 (projekt zarządu) w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy XVIII Nowa Huta na rok 2015, 

Wszyscy Radni otrzymali pocztą elektroniczną lub do skrytek kserokopię projektu uchwały. 

Prowadzący wniósł o wprowadzenie w/w projektu do porządku obrad. 

Wyniki głosowania: 

Głosowało: 18 radnych 

Za głosowało         –     18 radnych 

Przeciw         -       0  

Wstrzymało się      -       0 

Wniosek uzyskał wymaganą większość. 

 

Druk nr 196 (projekt zarządu) w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych 

do dyspozycji Dzielnicy XVIII Nowa Huta na rok 2016, 

Wszyscy Radni otrzymali pocztą elektroniczną lub do skrytek kserokopię projektu uchwały. 

Prowadzący wniósł o wprowadzenie w/w projektu do porządku obrad. 

Wyniki głosowania: 

Głosowało: 18 radnych 

Za głosowało         –     18 radnych 

Przeciw         -       0  

Wstrzymało się      -       0 

Wniosek uzyskał wymaganą większość. 

 

Druk nr 197 (projekt zarządu) w sprawie wniosku do Prezydenta dot. wprowadzenia do 

Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, zadań 

inwestycyjnych planowanych przez Radę Dzielnicy XVIII Nowa Huta  do realizacji w latach 

2015 - 2018, 

Wszyscy Radni otrzymali pocztą elektroniczną lub do skrytek kserokopię projektu uchwały. 

Prowadzący wniósł o wprowadzenie w/w projektu do porządku obrad. 

Wyniki głosowania: 

Głosowało: 17 radnych 

Za głosowało         –     17 radnych 

Przeciw         -       0  

Wstrzymało się      -       0 

1 radny nie wziął udziału w głosowaniu. 

Wniosek uzyskał wymaganą większość. 

 

Druk nr 198 (projekt zarządu) w sprawie wniosku do Prezydenta dot. wprowadzenia do 

Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, zadań 

inwestycyjnych planowanych przez Radę Dzielnicy XVIII Nowa Huta  do realizacji w latach 

2016 - 2018, 

Wszyscy Radni otrzymali pocztą elektroniczną lub do skrytek kserokopię projektu uchwały. 

Prowadzący wniósł o wprowadzenie w/w projektu do porządku obrad. 

Wyniki głosowania: 

Głosowało: 17 radnych 
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Za głosowało         –     17 radnych 

Przeciw         -       0  

Wstrzymało się      -       0 

1 radny nie wziął udziału w głosowaniu. 

Wniosek uzyskał wymaganą większość. 

 

Druk nr 199 (projekt zarządu) w sprawie trasy linii tramwajowej nr „16”,  

Wszyscy Radni otrzymali pocztą elektroniczną lub do skrytek kserokopię projektu uchwały. 

Prowadzący wniósł o wprowadzenie w/w projektu do porządku obrad. 

Wyniki głosowania: 

Głosowało: 16 radnych 

Za głosowało         –     16 radnych 

Przeciw         -       0  

Wstrzymało się      -       0 

2 radny nie wzięło udziału w głosowaniu. 

Wniosek uzyskał wymaganą większość. 

 

Druk nr 200 (projekt zarządu) w sprawie trasy linii tramwajowej nr „16”, Wszyscy Radni 

otrzymali pocztą elektroniczną lub do skrytek kserokopię projektu uchwały. 

Prowadzący wniósł o wprowadzenie w/w projektu do porządku obrad. 

Wyniki głosowania: 

Głosowało: 17 radnych 

Za głosowało         –     17 radnych 

Przeciw         -       0  

Wstrzymało się      -       0 

1 radny nie wziął udziału w głosowaniu. 

Wniosek uzyskał wymaganą większość. 

 

Druk nr 201 (projekt zarządu) w sprawie opinii dotyczącej zawarcia umowy najmu lokalu 

mieszkalnego,  

Wszyscy Radni otrzymali pocztą elektroniczną lub do skrytek kserokopię projektu uchwały. 

Prowadzący wniósł o wprowadzenie w/w projektu do porządku obrad. 

Wyniki głosowania: 

Głosowało: 17 radnych 

Za głosowało         –     17 radnych 

Przeciw         -       0  

Wstrzymało się      -       0 

1 radny nie wziął udziału w głosowaniu. 

Wniosek uzyskał wymaganą większość. 

 

Druk nr 202 (projekt zarządu) w sprawie opinii dotyczącej zawarcia umowy najmu lokalu 

mieszkalnego,  

Wszyscy Radni otrzymali pocztą elektroniczną lub do skrytek kserokopię projektu uchwały. 

Prowadzący wniósł o wprowadzenie w/w projektu do porządku obrad. 

Wyniki głosowania: 

Głosowało: 17 radnych 

Za głosowało         –     17 radnych 

Przeciw         -       0  

Wstrzymało się      -       0 

1 radny nie wziął udziału w głosowaniu. 
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Wniosek uzyskał wymaganą większość. 

 

Druk nr 203 (projekt zarządu) w sprawie ustalenia sposobu wykonania nawierzchni 

chodników na terenie Dzielnicy XVIII Nowa Huta,  

Wszyscy Radni otrzymali pocztą elektroniczną lub do skrytek kserokopię projektu uchwały. 

Prowadzący wniósł o wprowadzenie w/w projektu do porządku obrad. 

Wyniki głosowania: 

Głosowało: 17 radnych 

Za głosowało         –     17 radnych 

Przeciw         -       0  

Wstrzymało się      -       0 

1 radny nie wziął udziału w głosowaniu. 

Wniosek uzyskał wymaganą większość. 

 

 

Prowadzący poddał pod głosowanie przyjęcie porządku obrad ze zmianami.  

Wyniki głosowania: 

Głosowało: 18 radnych 

Za głosowało         –     18 radnych 

Przeciw         -       0  

Wstrzymało się      -       0 

1 radny nie wziął udziału w głosowaniu. 

Wniosek uzyskał wymaganą większość. 

 

Prowadzący stwierdził, że zgodnie z § 18 ust. 6 Statutu Dzielnicy XVIII projekt porządku 

obrad wraz z wprowadzonymi zmianami stanowi porządek obrad XV sesji. 

 

3. Przyjęcie protokołu z XII sesji, XIII sesji nadzwyczajnej, XIV sesji nadzwyczajnej. 

 

Przewodniczący Stanisław Moryc poinformował radnych, że protokół z XII sesji, XIII 

nadzwyczajnej sesji oraz XIV nadzwyczajnej sesji Rady Dzielnicy XVIII był do wglądu w 

Biurze Rady – nikt nie wniósł zastrzeżeń i uwag. 

Przewodniczący stwierdził, że protokół z XII sesji, XIII sesji nadzwyczajnej oraz XIV sesji 

nadzwyczajnej został przyjęty. 

 

4. Projekty uchwał wnoszone na sesję. 

 
Przystąpiono do procedowania uchwał. 

 

Druk nr 195 – projekt Zarządu – referent Stanisław Moryc. 

 

- w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XVIII 

Nowa Huta na rok 2015. 

 

Przewodniczący poinformował, że wpłynęła autopoprawka Zarządu (zał. nr 2). 

W dyskusji głos zabrali radni: Edward Porębski, Stanisław Moryc, Edward Porębski, 

Stanisław Moryc, Miłosława Ciężak, Stanisław Moryc, Miłosława Ciężak, Stanisław Moryc, 

Krystyna Frankiewicz, Stanisław Moryc, Krystyna Frankiewicz, Stanisław Moryc, Monika 

Fiołek, Krystyna Frankiewicz. 

Prowadzący poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz z autopoprawką. 
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Wyniki głosowania: 

Głosowało: 19 radnych 

Za głosowało         –     19 radnych 

Przeciw         -       0 

Wstrzymało się      -       0 

Wszyscy radni wzięli udział w głosowaniu. 

Uchwała nr XV/183/15.  

 

Druk nr 196 – projekt Zarządu – referent Stanisław Moryc. 

 

- w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XVIII 

Nowa Huta na rok 2016. 

 

Wyniki głosowania: 

Głosowało: 19 radnych 

Za głosowało         –     19 radnych 

Przeciw         -       0 

Wstrzymał się        -       0 

Wszyscy radni wzięli udział w głosowaniu. 

Uchwała nr XV/184/15.  

 

Druk nr 197 – projekt Zarządu – referent Stanisław Moryc. 

 

- w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XVIII 

wniosku do Prezydenta dot. wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy Finansowej i 

Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, zadań inwestycyjnych planowanych przez Radę 

Dzielnicy XVIII Nowa Huta  do realizacji w latach 2015 - 2018, 

Wyniki głosowania: 

Głosowało: 14 radnych 

Za głosowało         –     12 radnych 

Przeciw         -       0 

Wstrzymało się      -       2 radnych 

5 radnych nie wzięło udziału w głosowaniu. 

Uchwała nr XV/185/15.  

 

Druk nr 198 – projekt Zarządu – referent Stanisław Moryc. 

 

- w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XVIII 

wniosku do Prezydenta dot. wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy Finansowej i 

Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, zadań inwestycyjnych planowanych przez Radę 

Dzielnicy XVIII Nowa Huta  do realizacji w latach 2016 - 2018, 

W dyskusji głos zabrali radni: Krystyna Frankiewicz, Małgorzata Bąk, Krystyna Frankiewicz, 

Małgorzata Bąk. 

 Wyniki głosowania: 

Głosowało: 18 radnych 

Za głosowało         –     18 radnych 

Przeciw         -       0 

Wstrzymało się      -       0 

1 radny nie wziął udziału w głosowaniu. 

Uchwała nr XV/186/15.  
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Druk nr 199 – projekt Zarządu – referent Stanisław Moryc, pozytywna opinia Komisji 

Planowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska, Mienia i Rozwoju Gospodarczego. 

 

- w sprawie trasy linii tramwajowej nr „16”. 

 

Radny Edward Wurst złożył poprawkę – zał. nr 3. 

 

W dyskusji na temat przeprowadzenia ankiety - sposobu i dostępności dla mieszkańców oraz 

kursowania komunikacji zbiorowej - głos zabrali radni: Edward Wurst, Stanisław Moryc, 

Krystyna Frankiewicz, Edward Wurst, Józef Szuba, Edward Wurst, Krystyna Frankiewicz, 

Stanisław Moryc, Edward Wurst, Stanisław Moryc, Edward Wurst, Stanisław Moryc, Edward 

Wurst, Stanisław Moryc, Marian Baś, Stanisław Moryc, Edward Wurst, Miłosława Ciężak, 

Edward Wurst, Stanisław Moryc, Krystyna Frankiewicz, Adam Krztoń, Marian Baś, 

Stanisław Moryc, Józef Szuba, Edward Wurst, Stanisław Moryc, Monika Fiołek, Stanisław  

Moryc, Marian Baś, Stanisław Moryc. 

 

Przewodniczący Stanisław Moryc ogłosił 10 minut przerwy. 

 

Po przerwie 

 

Radna Monika Fiołek złożyła poprawkę – zał. nr 4. 

 

Prowadzący poddał pod głosowanie poprawkę radnego Edwarda Wursta. 

 

Wyniki głosowania: 

Głosowało: 17 radnych 

Za głosowało         –     5 radnych 

Przeciw         -    10 radnych 

Wstrzymało się      -       2 radnych 

2 radnych nie wzięło udziału w głosowaniu. 

Poprawkę odrzucono. 

 

W dyskusji głos zabrali radni: Krystyna Frankiewicz, Stanisław Moryc, Krystyna 

Frankiewicz, Stanisław Moryc, Katarzyna Kapelak Legut-Legut, Stanisław Moryc. 

 

Prowadzący poddał pod głosowanie poprawkę radnej Moniki Fiołek. 

Wyniki głosowania: 

Głosowało: 18 radnych 

Za głosowało         –     18 radnych 

Przeciw         -       0 

Wstrzymało się      -       0 

Wszyscy radni wzięli udział w głosowaniu. 

Poprawkę przyjęto. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały z poprawką radnej Moniki Fiołek. 

 

Wyniki głosowania: 

Głosowało: 17 radnych 

Za głosowało         –     9 radnych 
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Przeciw         -       4 radnych 

Wstrzymało się      -       4 radnych 

1 radny nie wziął udziału w głosowaniu. 

Uchwała nr XV/187/15.  

 

Druk nr 200 – projekt Zarządu – referent Stanisław Moryc, negatywna opinia Komisji 

Planowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska, Mienia i Rozwoju Gospodarczego. 

 

- w sprawie trasy linii tramwajowej nr „16”. 

 

W związku z pojęciem uchwały nr XV/187/15 Druk nr 200 jest bezzasadny . 

Przewodniczący wycofał go z procedowania. 

 

Druk nr 201 – projekt Zarządu – referent Stanisław Moryc, pozytywna opinia Komisji 

Mieszkalnictwa, Rodziny, Zdrowia i  Osób Niepełnosprawnych. 

 

- w sprawie opinii dotyczącej zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego. 

Wyniki głosowania: 

Głosowało: 18 radnych 

Za głosowało         –     18 radnych 

Przeciw         -       0 

Wstrzymało się      -       0 

Wszyscy radni wzięli udział w głosowaniu. 

Uchwała nr XV/188/15.  

 

Druk nr 202 – projekt Zarządu – referent Stanisław Moryc, pozytywna opinia Komisji 

Mieszkalnictwa, Rodziny, Zdrowia i  Osób Niepełnosprawnych. 

 

- w sprawie opinii dotyczącej zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego. 

Wyniki głosowania: 

Głosowało: 18 radnych 

Za głosowało         –     18 radnych 

Przeciw         -       0 

Wstrzymało się      -       0 

Uchwała nr XV/189/15.  

 

Druk nr 203 – projekt Zarządu – referent Stanisław Moryc,  

- w sprawie ustalenia sposobu wykonania nawierzchni chodników na terenie Dzielnicy XVIII. 

W dyskusji głos zabrali radni: Miłosława Ciężak, Stanisław Moryc. 

Wyniki głosowania: 

Głosowało: 19 radnych 

Za głosowało         –     18 radnych 

Przeciw         -       0 

Wstrzymał się        -       1 radny 

Wszyscy radni wzięli udział w głosowaniu. 

Uchwała nr XV/190/15.  

 

5. Oświadczenia i komunikaty. 
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Przewodniczący Stanisław Moryc podziękował Radnemu Markowi Kurzydle i 

Mieszkańcom os. Przylasek Rusiecki za przygotowanie Dożynek Dzielnicowych. 

 

Zastępca Przewodniczącego poprosił radnych o zgłaszanie miejsc w których 

znajdowały się fontanny oraz poinformowanie o dogodnych terminach spotkań z 

przedstawicielami Zarządu Zieleni Miejskiej. 

 

Radny Edward Porębski zapytał o tekst kazania. Radny Marek Kurzydło udzieli odpowiedzi. 

 

Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVIII Nowa Huta Stanisław Moryc 

poinformował radnych o terminie następnej sesji, która odbędzie się w dniu 21 września 2015 

roku o godzinie 18.00 w siedzibie Rady i Zarządu Dzielnicy XVIII os. Centrum B 6.  

Radnych obecnych na sesji uważa się za prawomocnie powiadomionych o terminie sesji. 
 

6. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVIII Nowa Huta Stanisław Moryc zamknął 

XV sesję o godz. 19.30, wyczerpując cały program porządku obrad. 

 

 

 
Protokołowała:                      Przewodniczący Rady i Zarządu              

                                                                                    Dzielnicy XVIII 

 

 

Małgorzata Kowalska                                                  Stanisław Moryc 
 

 


